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Emlékeztet ő 

 
Az Egyesületi Elnökség 2013. december 17-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

megtartott üléséről. 
 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Hartmann Bálint, Kovács 
András, Dr. Kádár Péter, Kovács László, Nagy János, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Dr. Tóth 
Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Rubint Dezső, Bánhegyesi Attila, Dési Albert, 
Hollósy Gábor, Tóth József, Divényi Dániel Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Balázs Péter, Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívott Dr. Madarász 
György és Garai János meghívott. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetével kapcsolatban felkérte Ángyánné Kiss Zsuzsannát, hogy számoljon 
be a Titkársági ügyrend módosításának állapotáról. Ángyánné Kiss Zsuzsanna az írásban is 
megküldött előterjesztéséhez rövid szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a módosított 
ügyrendben nem az a lényeg, hogy személy szerint ki mit csinál a Titkárságon, hanem az, 
hogy általánosságban mi a Titkárság feladata. Ezen belül a személyre szabott feladatokat a 
munkaköri leírások tartalmazzák. Ezen felül a módosításnál fontos szempont volt, hogy ne 
legyenek átfedések más szabályzatokkal és, hogy a napi gyakorlatnak megfelelő kisebb 
átszervezések miatt ne kelljen mindig módosítani. A Titkársági ügyrend kiegészítésre került a 
Titkárság nyitva tartásával és félfogadási idejével. Az Egyesületi Elnökség 42/2013 számú 
határozatával  a Titkársági ügyrendet egyhangúan elfogadta. 

Második napirendi pontként Vinkovits András tájékoztatta az Elnökség tagjait annak a 
belső kérdőívnek az eredményéről, amely azt vizsgálta, hogy a területi szervezeteink 
működését milyen mértékben érintik a MTESZ felszámolásából adódó változások. A 
kérdőívre 40 szervezet által adott válaszokból kiderül, hogy 9 szervezet, ezek között is 
jellemzően a legnagyobb és legerősebb szervezetek vették igénybe a MTESZ helyi 
szolgáltatásait (személyi, infrastruktúrális).  Haddad Richárd hozzátette, hogy ezek a nagy és 
erős szervezetek erőforrásaikat tekintve remélhetőleg meg fogják tudni oldani a felmerült 
problémákat. Továbbá tájékoztatta az Elnökséget, hogy időközben megjelent és hatályba 
lépett a 388/2013 (XI. 7) Kormányrendelet, mely intézkedett a MTESZ stratégiailag kiemelt 
jelent őségű gazdálkodó szervezetté minősítéséről. E kormányrendelet alapján a MTESZ 
felszámolását a Nemzeti Reorganizációs Nonprofit Kft. vette át és az új felszámoló biztos 
megkezdte munkáját. Béres József megjegyezte, hogy köszönhetően annak, hogy a MEE 
időben felismerte a MTESZ jövőjével kapcsolatos borús helyzetet és időben megtette a 
független működésével kapcsolatos intézkedéseket, ma bizonyos szempontból kívülállóként 
szemlélheti a szomorú eseményeket. A kimutatás alapján megállapítható, hogy egyesületi 
szintű beavatkozást most nem igényel a helyzet, azonban az eseményeket továbbra is 
naprakészen nyomon kell követni. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a 61. Vándorgyűlés 
előkészítésének helyzetét. A helyszíni bejárások és az azt követően megkapott ajánlatok 
alapján megállapítható, hogy a Debreceni Kölcsey Központ és a környező szállodák 
megfelelő helyszínt biztosítanak a rendezvénynek. A továbbiakban felhívást tett a 
Vándorgyűlés és Kiállítás Szervező Bizottság tagdelegálására. Ismertette a 2013-ban 
megválasztott tagok névsorát. A bizottság elnöke a MEE mindenkori főtitkára. Tagok: 
Czövek Zoltán (TITUKO); Dobi László (Dél Alföld); Csáfordy Ferenc (ÉDUKÓ); Kovács 
Gábor (DÉDUKO); Tóth Judit (BUDAKO); Ujfalusi László (BUDAKO); Bognár Alajos 
(BUDAKO); Orlay Imre (ÉMAKÓ); Dr. Novothny Ferenc (ÉBSZ); Vastag László (VGKBSZ); 
dr. Kiss László (EISZ); Hollósy Gábor (VHTSZ); Ladányi József (MAIT); Szedlacsek Ferenc 
(VET); Mancz Ivette (VTT); Lepp Klára; Tóth Éva; Bencze János; Günthner Attila. 
Azok a szervezetek (régiók, szakosztályok, társaságok) akik korábbi delegálásukat 
szeretnék megváltoztatni 2014. január 15-ig jelezzék a lepp@mee.hu email címre küldött 
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levelükben. A 61. Vándorgyűlés mottója: Igények és lehetőségek új egyensúlya. A 
rendezvény főtámogatója az E-ON, házigazdája a MEE Debreceni szervezete. Az E-ON 
megküldte javaslatát a szakmai programmal, tematikával kapcsolatban, amelyet ki kell 
bővítenünk szakmai szervezeteink javaslataival. A Januári Egyesületi Elnökségi ülésen el 
kell fogadni a tematikát annak érdekében, hogy az Elektrotechnika összevont számába 
megjelenhessen a felhívás az előadások beküldésére. 

Negyedik napirendi pontként Haddad Richárd kérte a hozzászólásokat az írásban 
megküldött „MEE 2014. évi programja” és az „Egyesületi Elnökség 2014. évi munkaterve” 
előterjesztésekkel kapcsolatban. A MEE 2014 évi programmal kapcsolatban Rubint Dezső a 
debreceni Energexpót, illetve Kovács László a VET szakember találkozót illetően tett 
kiegészítő javaslatot. Béres József kérte, hogy a jelen fázisban történő zárás és annak 
közzététele érdekében a kiegészítő javaslatokat december 20-ig küldjék meg a 
mee@mee.hu e-mail címre. Az Elnökség Munkatervét illetően a Küldöttközgyűlés dátumával 
kapcsolatban alakult ki kisebb vita a ballagásokkal való esetleges ütközés, illetve a péntek, 
vagy szombati szervezés miatt. A hozzászólásokat követően végül az Egyesületi Elnökség 
43/2013 számú határozatával  2 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a 2014. évi 
Közgyűlés 2014 május 17-én azaz szombaton legyen. A fenti változást figyelembe véve az 
Egyesületi Elnökség 44/2013 számú határozatával a „MEE 2014 évi program tervét” 
valamint az „Egyesületi Elnökség 2014. évi munkatervét” egyhangúan elfogadta. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila számolt be az Elnök, Főtitkár, Irodavezető 
számára a 2013. évre meghatározott fejenként 50 eFt reprezentációs keret felhasználásáról. 
A keretből év végéig várhatóan összesen 60 eFt kerül felhasználásra. A 2014 évre javasolt 
reprezentációs keret mértéke 3 x 50 eFt. Az Egyesületi Elnökség 45/2013 számú 
határozatával a javasolt reprezentációs keretet egyhangúan elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként Günthner Attila az írásban előterjesztett MEE 2014. évi 
pénzügyi tervével kapcsolatban a legfontosabb részeket szóban is kiemelte. Kedvező, hogy 
a 2013. évi várható eredmény a 2013.évi tervhez képest mintegy 4 millió Ft-tal javul, amit 
gyakorlatilag a működési költségek megtakarításával érünk el. 55 gazdálkodó szervezeti 
egységből a folyamatos emlékeztetők ellenére 38 küldte meg a 3 éves tervét. Akik nem 
küldtek tervet a terv táblában 2014 évi tervszámnak az egy évvel ezelőtt 2014 évre tervezett 
és elfogadott tervszámokat használtuk a minél kisebb torzítás érdekében. A MEE 2014-16 
évi forrás- és költségterve – 2,45 MFt eredményt mutat 2014. évre. A még hiányzó 
szervezetek tervszámainak várható hatása elenyésző. Fontos, hogy a jelen terv nem 
tartalmazza a MEE új stratégiájának hatásait (kivéve marketing és honlap sorok). Annak 
akciói jövő év elején indulnak. Ezek mindenképp hatással lesznek a tervre és kell is hogy 
pozitív hatással legyenek, mert a nélkül érezhető egy negatív tendencia, amelyet meg kell 
állítani, vissza kell fordítani! A „+” eredményű terv elfogadása érdekében az új stratégia 
induló projektjeinél mindenképpen figyelembe kell venni, hogy azok pénzügyi eredménye „+” 
előjelű legyen. Günthner Attila szóbeli kiegészítése után Vinkovits András ismertette a 
Gazdasági Bizottság álláspontját. A területi szervezetek 2013 évre vonatkozó várható 
eredménye a tervhez képest azért áll jobban, mert programok maradnak el. A jövőt tekintve 
javasolja egy új szabály bevezetését, miszerint önállóan gazdálkodó Szervezet csak akkor 
tervezhet negatív eredménnyel, ha erre saját forrása van. Ellenkező esetben külön igényt 
kell benyújtani a tervezés során. Továbbá javasolja, hogy már a tervezésnél legyenek 
negyed éves számaink a pontosabb évközi kontroll érdekében. Felhívta a figyelmet a 2015, 
2016 évekre vonatkozó egyre negatívabb eredményű terv számokra, amely erős negatív 
üzenetet hordoz magában. A kompenzálásban az akcióknak fontos szerepe van. Mindezek 
figyelembevételével a Gazdasági Bizottság javasolja jelen terv elfogadását. A Gazdasági 
Bizottság év közben figyelmet fog fordítani és dolgozni fog a +0 eredmény elérésén. Nagy 
János nem javasolta a tervet ebben a formában elfogadni. Véleménye szerint a GB-nek most 
kell foglalkoznia azzal, hogy a terv eredmény + előjelű legyen. Béres József hozzátette, hogy 
véleménye szerint nem a tervben szereplő számokat kellene módosítani, hanem hiányoznak 
a tervből olyan elemek, amelyek várhatóan pozitív irányban módosítani fogják, ezekkel lehet 
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majd elérni a pozitív nulla eredményt. Határozati javaslat: Az írásban előterjesztett tervet 
2014-re elfogadja az elnökség a következő kitételekkel. Legyenek negyed éves 
előrejelzések. Cél a +0 eredmény elérése. A gazdálkodó szervezetek csak saját tartalékot 
használhatnak fel az esetleges negatív eredményük kompenzálására. A 2015 és 2016 évi 
tervek mindenképpen átdolgozásra kell, hogy kerüljenek. A GB dolgozzon ki egy javaslatot a 
+0 eredményű 2014. évi cél elérése érdekében. A határozati javaslatot az Egyesületi 
Elnökség 46/2013 számú határozatával  2 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

Hetedik napirendi pontként Béres József röviden foglalta össze az Egyesület új 
stratégiájának jóváhagyásával kapcsolatos előterjesztést. Az OET-en pozitív élményeket 
szereztünk és a bemutatott stratégiáról jó visszacsatolásokat kaptunk. Az ott elhangzott 
javaslatokat beépítettük a jelen Elnökségi ülésre beterjesztett anyagba. Haddad Richárd 
hozzátette, hogy ennek az anyagnak a szellemét kell néznünk, nem csak a betűit. Ennek a 
szellemében kell most már a végrehajtására koncentrálnunk. Görgey Péter a szervezeti 
szintnél megfogalmazott főbb irányok felsorolásnál az utolsó két bajusz átfogalmazását 
javasolta, illetve az utolsó bajuszt akció jellegűnek tekinti. Madarász György javasolta az 
anyag nyelvi lektorálását. Béres József a javaslatokat elfogadva jelezte, hogy azt az 
anyagot, amit kiteszünk majd a honlapra lektoráltatni fogjuk. Az Egyesületi Elnökség 47/2013 
számú határozatával az Egyesület új stratégiájával kapcsolatban írásban megküldött 
anyagot a fenti megjegyzéseket figyelembe véve egyhangúan elfogadta. Béres József 
megköszönte mindenkinek a munkáját, aki részt vett a stratégia kidolgozásában. 

Nyolcadik napirendi pontként az új stratégiához kapcsolódó „A MEE szolgáltatásainak 
kiadvány menüje” írásban is előterjesztett projektindító adatlapját Günthner Attila ismertette. 
A projekt szponzora Hartmann Bálint. A projekt mentora Günthner Attila.  Projekt 
munkacsoport tagjai: Tóth Péterné, Lepp Klára, Garai János, Márki-Zay Péter, Babka Gábor. 
A projekt célkitűzései: A MEE küldetésének közérthető megfogalmazása; A MEE 
kommunikációs eszközeinek megújítása; A MEE kommunikációs csatornáinak definiálása. 
Hartmann Bálint hangsúlyozta, hogy brand építésen dolgozunk. A magja az egésznek a 
legfontosabb üzeneteink közérthető megfogalmazása. Erre épül majd minden más. Görgey 
Péter, Dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Rejtő János, Vinkovits András hozzászólásai 
után, amelyek elsősorban a projekt operatív részének megvalósítására irányultak Béres 
József szavazásra bocsájtotta, hogy a beterjesztett dokumentum alapján az Elnökség 
megbízza a csapatot (a megjelölt vezetőkkel és tagokkal) a projekt részletes kidolgozásával 
és végrehajtásával. Az Egyesületi Elnökség 48/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta, hogy ez a projekt a megjelölt vezetők és tagok koordinációjával elinduljon. Az 
előrehaladásról folyamatosan tájékoztatni kell az Elnökséget.  

Kilencedik napirendi pontként Haddad Richárd terjesztette elő az Elektrotechnika 
Szerkesztő Bizottságának és Szerkesztőségének tagösszetételének jóváhagyását. Javaslat 
az Elektrotechnika Szerkesztő Bizottságának tagösszetételére: Dr. Bencze János elnök, Dr. 
Berta István, Béres József, Günthner Attila, Haddad Richárd, Hatvani György, Dr. Horváth 
Tibor, Dr. Jeszenszky Sándor, Dr. Madarász György, Orlay Imre, Dr. Vajk István, Dr. Varjú 
György, Vinkovits András. Javaslat az Elektrotechnika Szerkesztőségének tagösszetételére: 
Farkas András, Woynarovich András, Hárfás Zsolt, Dr. Bencze  János, Dr. Kiss László Iván, 
Dr. Szandtner Károly, Somorjai Lajos, Arató Csaba, DR. Antal Ildikó, Némethné dr. 
Vidovszky Ágnes, Dési Albert, Jakabfalvy Gyula. Az Egyesületi Elnökség 49/2013 számú 
határozatával a bizottságok javasolt tagösszetételé t egyhangúan elfogadta. 

Egyebek 

-Dr. Madarász György kérte, hogy nézzünk utána a VGKBSZ SZMSZ-ének Elnökség általi 
jóváhagyásának. 

-Hartmann Bálint számolt be arról, hogy a MAIT két pályázatot is nyert, egyet tanulmányút 
szervezésével a másikat pedig klub szervezéssel kapcsolatban. Felhívta a figyelmet arra, 
hogy a pályázatokkal kapcsolatos adminisztratív kötelezettségek a MEE Titkárság 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 4 

közreműködése ellenére rengeteg kapacitást emészt föl , amely társadalmi munkában 
nehezen vállalható.  

-Haddad Richárd felvetette a kérdést, hogy miért nincs BME üzemi szervezet. Érdemesnek 
tartja megvizsgálni a kérdést.  

-Haddad Richárd röviden számolt be a virtuális erőmű programról, amely az 
energiahatékonyság elősegítéséről szól, és amelyet támogat a MEE. 

 

Budapest, 2013. december 17. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 
 

 

Günthner Attila Béres József Haddad Richárd 
Irodavezető Elnök Főtitkár 

 


